
第一图书网, tushu007.com
<<高中英语写作>>

图书基本信息

书名：<<高中英语写作>>

13位ISBN编号：9787309076493

10位ISBN编号：7309076494

出版时间：2010-12

出版时间：复旦大学

作者：钱建源

页数：366

字数：300000

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：http://www.tushu007.com

Page 1



第一图书网, tushu007.com
<<高中英语写作>>

内容概要

本书是一本适合高中阶段学生使用的英语写作教材。
全书由句子、段落、短文写作、英语高考书面表达面面观4个章节组成，围绕着英语写作的各个方面
循序渐进、由浅人深、全面详尽、重点突出地讲解了写作的各种技能，并配以大量形式多样的练习，
使精讲与巧练相结合，促使学习者扎实、稳固、高效地掌握英语写作技能，有效提升高考英语成绩。
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作者简介

钱建源
　　1958年2月生，大学本科学历，中学英语高级教师、中国教育学会外语教学学会会员、江苏省特级
教师、江苏省首批教授级高级教师。
从教30多年，以教为乐，历年所任教班级成绩名列前茅，所辅导的学生多次在市、省、全国级英语学
科竞赛中获一等奖。
近十多年中，发表省级
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章节摘录

　　1. Read the following passage and then write a summary of it in　less than 120 words according to the
questions given. Refer tothe passage only when you fail to remember the facts about　the passage. One day Jim
met his two friends and invited them to go to his apartment building where he lived on the fortieth floor. His two
friends agreed and they went back with Jim. When theyarrived at the apartment building， however， the elevator
was out oforder. "Im sorry，" Jim said， "well have to walk. " "But its forty floors，" they said. "Well talk as we
climb，" Jim said. "You can tell me the newjokes youve heard and when we get to my apartment Ill tell you astory.
" His friends agreed and they started to climb the forty flights ofstairs. At last they reached the top floor and were
standing outside thedoor of Jims apartment. "Now tell us a good story，" his friends said.
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